
Rondvraag D66 over vrachtverkeer Harderwijkerweg Laag-Soeren 

 

Een inwoner stuurde ons recentelijk een email over de grote hoeveelheid vrachtverkeer 
dat over de Harderwijkerweg in Laag-Soeren rijdt. Er waren wegwerkzaamheden bij de 
A50 en het gevolg was dat er een tijdje fors minder vrachtwagens door het dorp reden. 
Haar conclusie was dat – in de normale situatie - veel vrachtverkeer blijkbaar niet door 
het dorp rijdt om bij de papierfabrieken in Eerbeek te komen, maar blijkbaar doorgaand 
verkeer is naar of vanaf de A50. 

Naar aanleiding van deze email hebben wij twee vragen: 

• D66 heeft het standpunt dat doorgaand vrachtverkeer bij voorkeur helemaal, en 
anders zo veel mogelijk geweerd moet worden van de Harderwijkerweg in Laag-
Soeren, omdat dit belangrijke impact heeft op de leefbaarheid voor 
omwonenden en omdat het wegtype er ongeschikt voor is (een 
gebiedsontsluitingsweg met een maximum van 30 km/u). Is het college dat met 
ons eens? 

• Heeft het college – op de kortere of op de langere termijn – het plan om 
maatregelen te treffen om doorgaand vrachtverkeer in Laag-Soeren te verbieden 
of te ontmoedigen? 
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